
 
Zapisnik 

 sa 22. sjednice Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac  
održane 16. veljače 2023. godine 

 
 Sjednicu je sazvao predsjednik Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac, gosp. Branko 
Patačko, Sazivom KLASA: 024-02/23-02/1, URBROJ: 2137-15-23-1 od 8. veljače 2023. godine. 
 Sjednica je bila javna i održana u Općini Ferdinandovac (općinska vijećnica), Trg slobode 28, 
s početkom u 1800  sati. 

 
Na sjednici su bili nazočni članovi Općinskog vijeća: 
1. Branko Patačko, predsjednik, 
2. Ljubica Penezić, potpredsjednica, 
3. Vjekoslav Grguljaš, 
4. Milan Kolar, 
5. Hrvoje Fuček, 
6. Martina Jendrijev Tomašek. 
 
Odsutni članovi: 
1. Darko Marić, 
2. Božidar Jendrijev, 
3. Ivan Turbelija. 
 
Ostali nazočni : 
- Vjekoslav Maletić, općinski načelnik Općine Ferdinandovac, 
- Helena Smrček, mag. iur., pročelnica JUO-a Općine Ferdinandovac, 
- Ivana Međurečan, stručni suradnik za opće poslove i javnu nabavu. 
 
Zapisnik je vodila: Helena Smrček. 
 
Predsjednik Općinskog vijeća, gosp. Branko Patačko, otvorio je 22. sjednicu Općinskog 

vijeća Općine Ferdinandovac te je pozdravio sve nazočne. 
PREDSJEDNIK: Utvrđujem da je na ovoj, 22. sjednici Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac 

nazočno 6 (šest) članova Vijeća. Odsutni su članovi g. Darko Marić, g. Božidar Jendrijev i  g. Ivan 
Turbelija koji su opravdali svoju odsutnost. Tako da postoji kvorum za pravovaljano donošenje 
odluka na ovom tijelu.  

PREDSJEDNIK: Prije nego što počnemo s rješavanjem Dnevnog reda, dajem na usvajanje 
Zapisnik sa 21. sjednice Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac koja je održana 27. prosinca 2022. 
godine.  

Ima li primjedbi na Zapisnik? 
PREDSJEDNIK: Utvrđujem da nema primjedbi, te dajem na usvajanje Zapisnik sa 21. 

Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac. Tko je  „ZA“, tko je  „UZDRŽAN“, a tko  „PROTIV“?  
Konstatiram da je Zapisnik sa 21. sjednice Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac od 27. 

prosinca 2022. godine verificiran jednoglasno sa 6 (šest) glasova „ZA“. 
PREDSJEDNIK: Predlažem da krenemo na usvajanje Dnevnog reda 22. sjednice. Da li ima 

nekih primjedbi ili prijedloga izmjena predloženog Dnevnog reda ? Budući da nema,  dajem na 
usvajanje Dnevni red 22. sjednice. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“?  

Konstatiram da je za 22. sjednicu Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 
(šest) glasova „ZA“ usvojen sljedeći: 
 
 



 
 

Dnevni red: 
1.  Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u postupku 
jednostavne nabave: Održavanje i modernizacija javne rasvjete na području Općine 
Ferdinandovac u 2023. godini, evidencijski broj nabave: 2/23, 
2.  Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u postupku 
jednostavne nabave: Komunalna usluga održavanja nerazvrstanih cesta i putova (šodrenjem) u 
2023. godini, evidencijski broj nabave: 4/23, 
3.  Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o izmjeni Odluke  o visini naknade članovima 
Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac i članovima radnih tijela Općinskog vijeća, 
4. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o visini naknade članovima Upravnog vijeća 
Dječjeg vrtića Košutica Ferdinandovac, 
5. Razmatranje prijedloga i donošenje Godišnjeg provedbenog plana aktivnosti unaprjeđenja 
zaštite od požara u 2023. godini na području Općine Ferdinandovac, 
6. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prijedlogu imenovanja mrtvozornika za 
područje Općine Ferdinandovac, 
7.  Razmatranje i davanje prethodne suglasnosti na Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu i načinu 
rada Dječjeg vrtića KOŠUTICA Ferdinandovac, 
8. Razmatranje i davanje suglasnosti na Odluku o izboru radnika na radno mjesto zdravstvene 
voditeljice na neodređeno vrijeme  u Dječji vrtić Košutica Ferdinandovac, 
9. Razmatranje i davanje suglasnosti na Odluku o izboru radnika na radno mjesto stručne 
suradnice na neodređeno vrijeme  u Dječji vrtić Košutica Ferdinandovac, 
10. Razno prijedlozi, primjedbe i upiti članova Općinskog vijeća općinskim tijelima. 
  
PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 1. Dnevnog reda. 
 

Točka 1. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u postupku 

jednostavne nabave: Održavanje i modernizacija javne rasvjete na području Općine 
Ferdinandovac u 2023. godini, evidencijski broj nabave: 2/23 

 
PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u postupku 

jednostavne nabave: Održavanje i modernizacija javne rasvjete na području Općine Ferdinandovac 
u 2023. godini, evidencijski broj nabave: 2/23. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK zadužio za obrazloženje prijedloga Odluke pročelnicu Jedinstvenog 
upravnog odjela Općine Ferdinandovac. 

HELENA SMRČEK, pročelnica JUO Općine Ferdinandovac: Općina Ferdinandovac provela je  
postupak jednostavne nabave u predmetu nabave: Održavanje i modernizacija javne rasvjete na 
području Općine Ferdinandovac u 2023. godini, evidencijski broj nabave: 2/23. Postupak 
jednostavne nabave proveden je ograničenim prikupljanjem ponuda - slanjem Poziva na dostavu 
ponuda na e-mail adrese 3 (tri) gospodarska subjekta po izboru Naručitelja. U roku za dostavu 
ponuda, dostavljena je ponuda ponuditelja ROTOR d.o.o., Ulica Hrvatskog proljeća 10, 43 000 
Bjelovar, OIB: 74446112734, oznaka ponude: 10010 od 23.01.2023. na iznos ponude od 1.663,00 
eura (bez PDV-a) odnosno 2.078,75 eura (sa PDV-om) i ponuda ponuditelja ELEKTRO ŠOK d.o.o., P. 
Preradovića 116, 48363 Podravske Sesvete, OIB: 53142143575, oznaka ponude:  01-2023 od 
19.01.2023. godine na iznos ponude od 1.576,00 eura (bez PDV-a) odnosno 1.970,00  eura (sa 
PDV-om). Ponuda ponuditelja Rotor d.o.o. isključena je jer nisu zadovoljeni uvjeti propisani 
Pozivom, a vezano uz oblik, sadržaj i cjelovitost ponude. Ponuda ponuditelja ELEKTRO ŠOK d.o.o., 
prihvatljiva je i valjana te se predlaže odabir navedene ponude.  



PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje  prijedlog Odluke o odabiru 
najpovoljnije ponude u postupku jednostavne nabave: Održavanje i modernizacija javne rasvjete 
na području Općine Ferdinandovac u 2023. godini, evidencijski broj nabave: 2/23. Tko je „ZA“, tko 
je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 
(šest) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Odluku o odabiru najpovoljnije ponude u postupku jednostavne nabave: Održavanje i 
modernizacija javne rasvjete na području Općine Ferdinandovac u 2023. godini, evidencijski broj 
nabave: 2/23. 

Odluka o odabiru najpovoljnije ponude u postupku jednostavne nabave: Održavanje i 
modernizacija javne rasvjete na području Općine Ferdinandovac u 2023. godini, evidencijski broj 
nabave: 2/23.  nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 

PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 2. Dnevnog reda. 
 

Točka 2. 
.  Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u postupku 

jednostavne nabave: Komunalna usluga održavanja nerazvrstanih cesta i putova (šodrenjem) u 
2023. godini, evidencijski broj nabave: 4/23 

 
PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u postupku 

jednostavne nabave: Komunalna usluga održavanja nerazvrstanih cesta i putova (šodrenjem) u 
2023. godini, evidencijski broj nabave: 4/23. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK zadužio za obrazloženje prijedloga Odluke pročelnicu Jedinstvenog 
upravnog odjela Općine Ferdinandovac. 

HELENA SMRČEK, pročelnica JUO Općine Ferdinandovac: Općina Ferdinandovac provela je 
postupak jednostavne nabave u predmetu nabave: Komunalna usluga održavanja nerazvrstanih 
cesta i putova (šodrenjem) u 2023. godini, evidencijski broj nabave: 4/23. Postupak jednostavne 
nabave proveden je ograničenim prikupljanjem ponuda - slanjem Poziva na dostavu ponuda na e-
mail adrese 3 (tri) gospodarska subjekta po izboru Naručitelja. U roku za dostavu ponuda, 
dostavljena je ponuda ponuditelja ISKOPI FUČEK ZADRUGA za graditeljstvo i usluge, Stari Drum 7A, 
48356 Ferdinandovac, oznaka ponude: 1/2023. od 24. siječnja 2023. godine, s ponuđenim iznosom 
cijene koja iznosi 8.110,00 eura (bez PDV-a) odnosno 10.137,50 eura (sa PDV-om). Ponuda je 
valjana  i prihvatljiva jer sadrži sve propisane dijelove i ispunjava sve uvjete propisane Pozivom za 
dostavu ponuda te ne postoje osnove za isključenje ponuditelja te se predlaže odabir navedene 
ponude. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje  prijedlog Odluke o odabiru 
najpovoljnije ponude u postupku jednostavne nabave: Komunalna usluga održavanja 
nerazvrstanih cesta i putova (šodrenjem) u 2023. godini, evidencijski broj nabave: 4/23. Tko je 
„ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 
(šest) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Odluku o odabiru najpovoljnije ponude u postupku jednostavne nabave: Komunalna 
usluga održavanja nerazvrstanih cesta i putova (šodrenjem) u 2023. godini, evidencijski broj 
nabave: 4/23, evidencijski broj nabave: 2/23. 

Odluka o odabiru najpovoljnije ponude u postupku jednostavne nabave: Komunalna 
usluga održavanja nerazvrstanih cesta i putova (šodrenjem) u 2023. godini, evidencijski broj 
nabave: 4/23, evidencijski broj nabave: 2/23.  nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov 
sastavni dio. 
 



PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 3. Dnevnog reda. 
 

Točka 3. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o izmjeni Odluke  o visini naknade članovima 
Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac i članovima radnih tijela Općinskog vijeća 

 
PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Odluke o izmjeni Odluke  o visini naknade članovima 

Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac i članovima radnih tijela Općinskog vijeća. Dajem riječ 
općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: zbog prelaska na euro potrebne su izmjene Odluke. Izmjenama je 
predloženo povećanje naknade članovima Općinskog vijeća tako da bi nove naknade iznosile za 
predsjednika Općinskog vijeća  50,00 eura po sjednici, za potpredsjednika 45,00 eura po sjednici, a 
za članove Općinskog vijeća 40,00 eura po sjednici Općinskog vijeća. Iznos naknade za članove 
radnih tijela općinskog vijeća iznosio bi 30,00 eura po sjednici. Smatram da su iznosi opravdani s 
obzirom da će se i dalje isplaćivati po sudjelovanju na sjednici vijeća iako je uloga vijećnika veća od 
samog sudjelovanja na Općinskom vijeću. Vi kao članovi vijeća angažirani ste i izvan samih sjednica 
gdje često morate davati ljudima informacije i obrazloženja vezana uz rad općine i slično. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Odluke o izmjeni 
Odluke  o visini naknade članovima Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac. Tko je „ZA“, tko je 
„PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 
(šest) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Odluku o izmjeni Odluke  o visini naknade članovima Općinskog vijeća Općine 
Ferdinandovac. 

Odluka o izmjeni Odluke  o visini naknade članovima Općinskog vijeća Općine 
Ferdinandovac nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 

PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 4. Dnevnog reda. 
 

Točka 4. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o visini naknade članovima Upravnog vijeća 

Dječjeg vrtića Košutica Ferdinandovac 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Odluke o visini naknade članovima Upravnog vijeća 
Dječjeg vrtića Košutica Ferdinandovac. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Do sada je naknada iznosila 170,00 kuna neto po sjednici. Prijedlogom 
Odluke predviđena je visina naknade za članove Upravnog vijeća u iznosu od 25,00 eura po 
sjednici.  

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje  prijedlog Odluke o visini 
naknade članovima Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Košutica Ferdinandovac.  Tko je „ZA“, tko je 
„PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 
(šest) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Odluku o visini naknade članovima Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Košutica 
Ferdinandovac. 

Odluka o visini naknade članovima Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Košutica 
Ferdinandovac i čini njegov sastavni dio. 
  
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 5. Dnevnog reda. 
 



 
 
 

Točka 5. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Godišnjeg provedbenog plana aktivnosti 

unaprjeđenja zaštite od požara u 2023. godini na području Općine Ferdinandovac 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Godišnjeg provedbenog plana aktivnosti unaprjeđenja 
zaštite od požara u 2023. godini na području Općine Ferdinandovac. Dajem riječ općinskom 
načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK zadužio za obrazloženje prijedloga akta Ivanu Međurečan, stručni 
suradnik za opće poslove i javnu nabavu. 

IVANA MEĐUREČAN, stručni suradnik za opće poslove i javnu nabavu: U cilju postizanja 
učinkovitije i efikasnije razine zaštite od požara donosi se godišnji provedbeni plan aktivnosti 
unapređenja zaštite od požara. Cilj donošenja programa je smanjenje broja požara raslinja na 
otvorenom, smanjenje šteta od požara, broja žrtava i povećanje sigurnosti stanovništva. 
Donošenje Plana je zakonska obveza, donosi se svake godine na temelju Županijskog provedbenog 
plana. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje  prijedlog Godišnjeg 
provedbenog plana aktivnosti unaprjeđenja zaštite od požara u 2023. godini na području Općine 
Ferdinandovac.  Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 
(šest) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Godišnji provedbeni plan aktivnosti unaprjeđenja zaštite od požara u 2023. godini na 
području Općine Ferdinandovac. 

Godišnji provedbeni plan aktivnosti unaprjeđenja zaštite od požara u 2023. godini na 
području Općine Ferdinandovac nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
   

PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 6. Dnevnog reda. 
 

 
Točka 6. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prijedlogu imenovanja mrtvozornika  
za područje Općine Ferdinandovac 

 
PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Zaključka o prijedlogu imenovanja mrtvozornika za 

područje Općine Ferdinandovac. Dajem riječ općinskom načelniku. 
OPĆINSKI NAČELNIK: Mrtvozornike imenuje Županijska skupština Koprivničko-križevačke 

županije na prijedlog općinskog vijeća. Trenutno imenovani mrtvozornik za područje Općine 
Ferdinandovac I. paska zatražio je razrješenje, a interes za obavljanje poslova mrtvozornika 
iskazale su V. Kovaček iz Molvi i M. Pintar iz Budančevice. Predlaže se davanje prijedloga 
Županijskoj skupštini za imenovanje navedenih osoba za obavljanje poslova mrtvozornika za 
područje Općine Ferdinandovac. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Zaključka o prijedlogu 
imenovanja mrtvozornika za područje Općine Ferdinandovac.  Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko 
je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 
(šest)) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

 
 



 
Zaključak o prijedlogu imenovanja mrtvozornika za područje Općine Ferdinandovac. 
Zaključak o prijedlogu imenovanja mrtvozornika za područje Općine Ferdinandovac nalazi 

se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 7. Dnevnog reda. 
 

Točka 7. 
Razmatranje i davanje prethodne suglasnosti na Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu i 

načinu rada Dječjeg vrtića KOŠUTICA Ferdinandovac 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg 
vrtića KOŠUTICA Ferdinandovac. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK zadužio za obrazloženje prijedloga Pravilnika pročelnicu Jedinstvenog 
upravnog odjela Općine Ferdinandovac. 

HELENA SMRČEK, pročelnica JUO-a Općine Ferdinandovac: Zbog donošenja novog Statuta 
Dječjeg vrtića Košutica Ferdinandovac vrtić je obvezan uskladiti opće akte s novim Statutom. U 
odnosu na trenutno važeći Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu novim se mijenja pravni temelj za 
donošenje akta te uvjeti za radna mjesta ravnateljice, odgojitelja, stručnog suradnika i zdravstvene 
voditeljice na način da su formulacije uvjeta usklađene sa Zakonom o predškolskom odgoju i 
obrazovanju. Većih promjena nije bilo. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na prethodnu suglasnost prijedlog  Pravilnika 
o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića KOŠUTICA Ferdinandovac.  Tko je „ZA“, tko je 
„PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 
(šest) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu i načinu 
rada Dječjeg vrtića KOŠUTICA Ferdinandovac. 

Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu i načinu 
rada Dječjeg vrtića KOŠUTICA Ferdinandovac nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov 
sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 8. Dnevnog reda. 
 

Točka 8. 
. Razmatranje i davanje suglasnosti na Odluku o izboru radnika na radno mjesto 

zdravstvene voditeljice na neodređeno vrijeme  u Dječji vrtić Košutica Ferdinandovac 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo Odluku o izboru radnika na radno mjesto zdravstvene voditeljice 
na neodređeno vrijeme  u Dječji vrtić Košutica Ferdinandovac. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Dječji vrtić Košutica Ferdinandovac raspisao je natječaj na upražnjeno 
radno mjesto zdravstvenog voditelja (viša medicinska sestra) na neodređeno vrijeme. Upravno 
vijeće Dječjeg vrtića Košutica Ferdinandovac donijelo je Odluku o izboru R. Šegrt na radno mjesto 
zdravstvene voditeljice na neodređeno vrijeme u Dječji vrtić Košutica Ferdinandovac. Sukladno 
Državnom pedagoškom standardu planirano je zapošljavanje zdravstvene voditeljice na 2 sata 
tjedno po odgojno-obrazovnoj skupini odnosno ukupno 6 sati tjedno.  Predlažem davanje 
suglasnosti na predmetnu Odluku. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na davanje suglasnosti Odluku o izboru 
radnika na radno mjesto zdravstvene voditeljice na neodređeno vrijeme u Dječji vrtić Košutica 
Ferdinandovac. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“ ?   



  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 (šest) glasova 
„ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o davanju suglasnosti na Odluku o izboru radnika na radno mjesto zdravstvene 
voditeljice na neodređeno vrijeme  u Dječji vrtić Košutica Ferdinandovac. 

Zaključak o davanju suglasnosti na Odluku o izboru radnika na radno mjesto zdravstvene 
voditeljice na neodređeno vrijeme  u Dječji vrtić Košutica Ferdinandovac nalazi se u privitku 
ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 9. Dnevnog reda. 
 

Točka 9. 
 Razmatranje i davanje suglasnosti na Odluku o izboru radnika na radno mjesto  
stručne suradnice na neodređeno vrijeme  u Dječji vrtić Košutica Ferdinandovac 

 
PREDSJEDNIK: Primili smo Odluku o izboru radnika na radno mjesto stručne suradnice na 

neodređeno vrijeme  u Dječji vrtić Košutica Ferdinandovac. Dajem riječ općinskom načelniku. 
OPĆINSKI NAČELNIK: Dječji vrtić Košutica Ferdinandovac raspisao je natječaj na upražnjeno 

radno mjesto stručne suradnice na neodređeno vrijeme. Upravno vijeće Dječjeg vrtića Košutica 
Ferdinandovac donijelo je Odluku o izboru I. Ravlić na radno mjesto stručne suradnice na 
neodređeno vrijeme u Dječji vrtić Košutica Ferdinandovac. Sukladno Državnom pedagoškom 
standardu planirano je zapošljavanje zdravstvene voditeljice na 4 sata tjedno po odgojno-
obrazovnoj skupini odnosno ukupno 12 sati tjedno.  Predlažem davanje suglasnosti na predmetnu 
Odluku. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ?  
MARTINA JENDRIJEV TOMAŠEK, članica: Što je po struci stručna suradnica ? 
OPĆINSKI NAČELNIK: pedagog. 
PREDSJEDNIK: Da li ima još nekih pitanja ? Budući da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog 

reda i dajem na davanje suglasnosti Odluku o izboru radnika na radno mjesto zdravstvene 
voditeljice na neodređeno vrijeme u Dječji vrtić Košutica Ferdinandovac. Tko je „ZA“, tko je 
„PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“ ?   
  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 (šest) glasova 
„ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o davanju suglasnosti na Odluku o izboru radnika na radno mjesto stručne 
suradnice na neodređeno vrijeme  u Dječji vrtić Košutica Ferdinandovac. 

Zaključak o davanju suglasnosti na Odluku o izboru radnika na radno mjesto stručne 
suradnice na neodređeno vrijeme  u Dječji vrtić Košutica Ferdinandovac nalazi se u privitku ovog 
Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 10. Dnevnog reda. 
 

Točka 10.  
Razno; prijedlozi, primjedbe i upiti članova Općinskog vijeća općinskim tijelima 

 
 PREDSJEDNIK: Da li ima pitanja, prijedloga ili primjedbi pod ovom točkom Dnevnog reda ? 
 PREDSJEDNIK upoznao nazočne s problematikom čempresa na groblju. Kao posljedica 
velikog vjetra, na groblju se srušio čempres na grobno mjesto sa spomenikom. Iako sada  nije 
nastala šteta na spomeniku, čempresi zbog starosti predstavljaju opasnost za spomenike i 
prolaznike te rade nered na grobnim mjestima uz stazu. Općina je zbog navedenog suočena s 
mnogobrojnim pritužbama korisnika grobnih mjesta. Predlaže se rušenje čempresa i sadnja novog 
drveća koje će biti lakše za održavanje i koje neće predstavljati opasnost za spomenike i prolaznike. 
 OPĆINSKI NAČELNIK potvrdio učestale primjedbe upućene Općini vezano uz čemprese na 
groblju. Smatra da iako će biti djelomično otpora na rušenje čempresa da će isti dolaziti od 



korisnika grobnih mjesta koji nemaju grobna mjesta uz drvored. Čempresi su stari preko 50 godina 
i predstavljaju ugrozu za spomenike. Ukoliko se čempres sruši i ošteti spomenik odgovarati će 
Općina, a šteta može iznositi i nekoliko tisuća eura.  Predlaže Općinskom vijeću davanje suglasnosti 
načelniku za poduzimanje mjera rušenja postojećih čempresa i sadnju novog drveća.  
 VJEKOSLAV GRGULJAŠ, član, smatra da bi bilo najbolje rješenje rušenje obje strane drvoreda 
čempresa i sadnja novog drveća.  
 POTPREDSJEDNICA predlaže sadnju nižeg drveća koje će biti lakše za održavanje. 
 PREDSJEDNIK: Da li ima drugih pitanja, prijedloga ili primjedbi na ovu temu? Budući da 
nema. Predlažem donošenje Zaključka o davanju suglasnosti općinskom načelniku za poduzimanje 
mjera rušenja drvoreda na groblju i sadnje novog drveća. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je 
„UZDRŽAN“ ?   
  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 (šest) glasova 
„ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o davanju suglasnosti općinskom načelniku za poduzimanje mjera rušenja 
drvoreda na groblju i sadnje novog drveća. 

Zaključka o davanju suglasnosti općinskom načelniku za poduzimanje mjera rušenja 
drvoreda na groblju i sadnje novog drveća nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov 
sastavni dio. 

PREDSJEDNIK: Da li ima drugih pitanja, prijedloga ili primjedbi ? 
POTPREDSJEDNICA predložila orezavanje javora na Trgu slobode uz Dječji vrtić Košutica 

Ferdinandovac jer postoji opasnost rušenja grana.  
MILAN KOLAR upozorio na drveće u ulici Augusta Šenoe. 
OPĆINSKI NAČELNIK: sredstava za rušenje drvoreda na groblju planirana su u Proračunu 

Općine Ferdinandovac za 2023. godinu, dok za rušenja i orezavanja na drugim mjestima nisu 
planirana sredstva, ali bi se mogla osigurati rebalansom proračuna. Treba samo voditi računa da 
rušenje ili orezivanje suhih grana nije preporučljivo u vrijeme listanja drveća. 

PREDSJEDNIK predlažem donošenje zaključka kojim se daje suglasnost načelniku za 
orezivanje i rušenje drveća na kritičnim mjestima na području Općine Ferdinandovac (sukladno 
proračunskim mogućnostima i stanju vegetacije). Dajem na donošenje Zaključak o davanju 
suglasnosti općinskom načelniku za orezivanje i rušenje drveća na kritičnim mjestima na području 
Općine Ferdinandovac. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“ ?   

 Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 (šest) glasova 
„ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o davanju suglasnosti općinskom načelniku za orezivanje i rušenje drveća na 
kritičnim mjestima na području Općine Ferdinandovac. 

Zaključak o davanju suglasnosti općinskom načelniku za orezivanje i rušenje drveća na 
kritičnim mjestima na području Općine Ferdinandovac nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini 
njegov sastavni dio. 

 
PREDSJEDNIK: Da li ima drugih pitanja, prijedloga ili primjedbi ? 
HRVOJE FUČEK, član, zamolio da se naloži Komunalnom pogonu čišćenje teniskog igrališta 

jer je puno suhog lišća. 
HRVOJE FUČEK, član, upozorio da će se uskoro Komunalije d.o.o. Đurđevac pripojiti Vodnim 

uslugama d.o.o. Bjelovar te predlaže poduzimanje aktivnosti Općine u svezi s imenovanjem člana 
nadzornog odbora. 

OPĆINSKI NAČELNIK obavijestio Općinsko vijeće o aktivnostima Općine. U tijeku je 
projektiranje pješačke staze na Trgu slobode. Planirana je prijava projekta izgradnje pješačke staze 
na natječaj Ministarstva regionalnog razvoja i EU fondova. Također, u tijeku je projektiranje 
uspornika prometa (šikane) na križanju ulica A. Šenoe, Trg slobode. Planirana je prijava projekta na 
natječaj Ministarstva unutarnjih poslova. U izradi je i projektantski troškovnik za II. fazu uređenja 
parka na Trgu slobode. Planirana je prijava projekta na natječaj Ministarstva prostornog uređenja, 
graditeljstva i državne imovine.  



 
 
 

Načelnik se osvrnuo i na problematiku upisa u Dječji vrtić Košutica Ferdinandovac. Ove godine upisi 
će se provesti ranije kako bi se na vrijeme riješio eventualni problem nedostatka mjesta u vrtiću. 
Prema zaprimljenom broju prijava razmotrit će daljnje aktivnosti. 

 
Završavam sjednicu Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac u 19: 20 sati. 

 
ZAPISNIČAR:                                               PREDSJEDNIK: 
 
Helena Smrček                        Branko Patačko 


